
Innkalling FAU-møte Midtun skole
Tid: Tirsdag 01.10.24 kl. 19.00-20.30

Sted: Midtun Skole

FAU medlemmer:
1.trinn Mari H. Birkeland Anja Disa G. Aase

2.trinn Caroline Nysæter Ida Engseth Baardson

3.trinn (Petter Schjelderup ) (Jørn Dhale)

4.trinn Olav Mellgren Ida Løvik / Solfrid Hernes

5.trinn Kristine R. Størksen Charlotte A.L. Krydsby

6.trinn Kristin Iversen Irene Aase-Kvåle

7.trinn (Hilde Stabell) (Irene Matre Thowsen)

For Midtun skole: Rektor ikke tilstede
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Runde rundt
bordet

1.trinn foreldre:
Tre henvendelser om skjermbruk i spisetiden. Hvilken
begrunnelse ligger til grunn? Henger dette sammen med
lunsj som en del av undervisningstiden? Kan man legge inn
andre læringsmål i spisetiden, f.eks sosiale læringsmål?
Rektor: Lærerne har stort fokus på det sosiale.
Noen ganger kan det være at de ser på noe som er faglig
rettet, men hovedfokuset i spisetiden er
at de hører på lydbok, blir lest for eller så legges det til
rette for sosiale aktiviteter.

2.trinn foreldre:
Sak 1:
Misnøye med kvalitet på skolefotografering.
Ønske om gratis fysisk/digitalt skolekatalog slik som
tidligere år.
Rektor: Skolefotografering er ikke i skolens regi. Det var
FAU som valgte fotograf for noen år siden. Skolen har også
reagert på kvaliteten på skolefotograferingen. Lima Foto
har oppsamlingsdag for fotografering (27. nov)

Sak 2:
Meldt inn sak fra forelder som ønsker at barnet skal få
bruke mobilklokke i skolemodus. (Dette har
vært oppe tidligere hvor FAU har støttet skolens
begrunnelse).

Sak 3:
Hvilken rutine har skolen for varsling av foreldre når barn
ikke møter til skolestart kl 08:30?
Rektor: Rutinen er at lærer ringer eller sender melding i
Vigilo til foresatt så snart som mulig etter
skolestart.

3.trinn foreldre: (mail fra repr.)
Sak 1:
Observert mye TV/Skjermbruk i SFO tiden i løpet av
vårhalvåret.
Rektor: Vi har fokus på skjermbruk på skolen. Vi følger
dette opp igjen.

Sak 2:
Ønske om bedre organisering av garderoben til 3. trinn. Det
mangler hylle eller plass til luer og hansker.
Rektor: Organiseringen av denne garderoben er ikke ideell.
Vi ser på om det er noe vi kan gjøre med
dette. Elevene har også et garderobeskap utenfor
klasserommet sitt, så noe av tingene kan være
der

Sak 3:
FAU ønsker en orientering om hva mattilbudet på SFO er.
Med de økonomiske rammene som er i kommunen nå, er
det ikke rom for å ha kokk på SFO. Maten vi serverer skal
være i henhold til det som er skissert i planen fra
kommunen.
Når det gjelder konkret akkurat hva som serveres, skal vi få
svar fra avdelingsleder SFO

Følges opp
videre.

Følges opp
neste
møte.



4.trinn foreldre:
Sak 1:
Spørsmål vedr. lunsj som undervisningstid.
Rektor vil redegjøre for dette på neste møte.

Sak 2:
Forespørsel om en felles leseplan for Midtun skole.
* eks fra Skjold skole.
Rektor: Midtun Skoles leseplanen har vært regnet som et
internt dokument. Skolen jobber med en revidering av
planen. Vi lager en foreldreversjon av denne som blir lagt ut
på hjemmesiden i løpet av november.

Sak 3.
Kvalitet på skolefotografering. Har skolen vurdert å benytte
lokal fotograf?
Se 1. trinn.

Sak 4
Lite informasjon om høstferieplan SFO. Ingen aktiviteter var
plassert på dager. Ønske om prioritere
tur fremfor kino.
Rektor har tatt dette opp med SFO. Det ble sendt ut plan i
forkant, og det var gjennomført mange aktiviteter inklusiv
turer i løpet av uken.

5.trinn foreldre:
Hva er planen for faddersamarbeid ved Midtun skole? FAU
synes fadderordning er et viktig tiltak på tverrs av trinnene.
Kan man se til andre skoler hvordan det organiseres der?
Rektor: Vi har plan for fadderordningen. Midtun skole
hadde ikke hatt fadderordning på lang tid da vi i
skoleåret 2022-23 startet vi opp på nytt som et ledd i
arbeid med sosial kompetanse.
Planen kan vises på neste FAU-møte

6.trinn foreldre:
Defekt gatelys på sykkel/gangvei. Rektor er informert.

7.trinn foreldre:
Ikke tilstede.
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24/
25

Planlegge
foredrag
Barnevakten/p
olitiet etc
(nettvett,
bildedeling etc)

6. trinn
ansvarlig

• Melding på trinnenes Facebook grupper - be
foreldre om forslag til tema og potensielle
foredragsholdere.

• Planlegges gjennomført tidlig i 2025.
• 2023: Team skyfritt - mobbing
• 2022: Barnevakten/politiet

Følges
opp neste
møte.

6. trinn +
Alle

12-
24/
25

Planlegging av
TV-aksjonen.
Frank Daltveit
har
hovedansvaret

TV aksjonen 20. oktober.
Ida følger opp - sender ut vaktplan. Mer informasjon
kommer fra Frank Daltveit. Plakat som kan deles på
Facebook sidene.

Ida L



13-
24/
25

Sett opp
arbeidsgruppe
for skoledisko

5. trinn
ansvarlig

Arrangeres i november for 5-7 trinn. Dele erfaringer
fra i fjor. Få klassekontaktene med på planleggingen.

5. trinn

14-
24/
25

Informasjon
om
sammarbeid
med FAU Fana
og Ytrebygda
bydel

Olav har deltatt på møte i september: Tema primært
ungdomskriminalitet.

Aktører: idrettslag, natteravnene, Lagunen, Kirken,
Røde kors, Nesttun senter, FAU barneskole og
ungdomsskoler, flere rektorer.
Olav sender referat ***

15-
24/
25

Status
trafikkaksjon

Forsøke å ha en fra FAU på hvert vaktskift.
Hva gjør vi videre? Undersøke hva tidligere
leder/rektor allerede har kartlagt.

Neste
møte.

16-
24/
25

Valg av nytt
styre

Valg av
leder

I etterkant av møtet: oppdatere i
Brønnøysundregisteret

Leder: Mari H Birkeland.

17-
24/
25

Eventuelt • Minne rektor på å legge ut referat på skolens
hjemmeside i rimelig tid.

• Etterspørre en overordnet beskrivelse av
formålet/hensikten/pedagogisk begrunnelse med
trinnmodellen.

• Ødelagte lekeapparater, skittent og mye søppel
på uteplass. Olav har sendt mail til
kommunaldirektør og etatsdirektør for skole. Det
er planlagt befaring i oktober.

Olav
Mellgren

Møtedatoer og
avslutning

Neste møte er satt til 19. november


